
Referat fra møde i Grundejerforeningen Leos Allé onsdag d. 27. maj 2009. 
 
Tilstede: Erik, Henning, Birger, Halvor, Kristina. 
 

1) Referat fra orienterende møde blev godkendt. 
2) Referat fra ekstraordinær generalforsamling godkendt. 
3) Bestyrelsen konstituerede sig således, Erik Hvidbjerg blev næstfor-

mand, Henrik Møller blev sekretær, Jørn Raahede blev kasserer og 
Kristina Larsen blev hjemmesideansvarlig. 

4) Indkaldelse til ny ekstraordinær generalforsamling torsdag den 11. 
juni 2009 for endelig vedtagelse af vedtægtsændringer. Henning ud-
arbejder indkaldelse og afleverer den til Erik, som deler ud til hele 
gaden. 

5) Det blev besluttet at oprette standard indbetalingskort for et grundbe-
løb på 1000 kr. Det blev yderligere besluttet at bestille 1000 stk. gi-
rokort for i alt 290 kr. 

6) Det blev besluttet at hvert bestyrelsesmedlem bliver kontaktperson 
for en gruppe grundejere. Grundejerne blev fordelt som forslået på 
den på mødet uddelte oversigt fra vejviseren med følgende ændring: 
Halvor medtager nr. 55 og Erik medtager nr. 66, 65, Margrethevej 1 
og Dragonvej 2. 

7) Punkt tages med på næste bestyrelsesmøde. I mellemtiden overvejer 
hvert bestyrelsesmedlem, hvordan vi kommer videre. Hvilke fonde 
skal søges og hvad skal vi søge om. Grundejerforeningen skal over-
vejende arbejde for at skaffe midler til belysning, træer og fortove. 
Der er en forventning om, at kommunen vil lægge asfalt. Der skal 
være opmærksomhed omkring, hvilken tidshorisont vi arbejder in-
denfor, så der bliver sammenhæng i tingene. Der tænkes forsat på 
mulighed for planteheller til at reducere hastigheden, hvilket også 
lægger op til at hastigheden fastsættes til 30 km/t. Afslag fra Realda-
nia sendes til orientering til kommunen med bemærkninger om, at 
grundejerforeningen vil søge midler fra andre fonde med udgangs-
punkt i det tidligere beskrevne projekt, og vi kontakter kommunen 
med henblik på kommunens godkendelse. 



8) Der skal efter vedtægterne udarbejdes en forretningsorden. Henning 
vil gerne udarbejde et udkast til næste bestyrelsesmøde efter en sim-
pel model. 

9) Grundejerforeningen har modtaget svar fra Tønder Kommune på vo-
res høringssvar vedr. trafikplanen. Kommunens svar blev taget til ef-
terretning. På næste bestyrelsesmøde tages det op, hvornår vi reage-
rer på kommunens svar. 

10) Privatisering af Leos Allé blev taget op, men blev forkastet. Fo-
kus og vedholdenhed er det der skaber resultaterne. 

11) Næste møde tirsdag den 18. august kl. 19.30 hos Erik.  
 


